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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszterhez „Mit tesz a kormány a
romákért?” címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Államilag támogatott szegregáció, romák képzésére, munkapiaci helyzetük javítására szán t
pénzek lenyúlásáról jönnek hírek mostanság . Közben a gyűlölködés egyre komolyab b
mértéket ölt ebben az országban. Mezőtúron olyan képvisel őt választottak a helyiek, aki
cigányok megölésére buzdít . Közben a mai napig nem került az Országgyű lés elé a társadalmi
felzárkózásról szóló kormánypárti törvényjavaslat, amiről nem tudunk semmit és attól félünk,
hogy ebbe törvénybe akarja a kormány beletenni olyan passzusokat, melyek a romá k
elkülönítését támogatnák . Arról hogy egy törvénytervezet elkészült, hosszú ideje tud a
közvélemény, annak tartalmáról azonban semmit .

Kérem a Miniszter Urat, hogy mondja meg, lesz-e társadalmi felzárkózási törvény, illetve a
romák integrációjának ügyével mikor kezd el végre érdemben foglalkozni a kormány ?
Mivel a közmunka érdemben nem javítja a rászorulók helyzetén, kérem Miniszter Urat ezért ,
hogy ezt mellőzni szíveskedjen a válaszában !

Tisztelettel várom válaszát!

Szabó Tímea
Független országgyűlési képviselő
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